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Consell de Barri de Sant Martí de Provençals 

Assumpte Resum d’acords 
Lloc Centre Cívic Sant Martí (Selva de Mar, 215) 
Data i hora Dilluns 18 de desembre de 2023, de 18 a 19.40 h 

Persones assistents 
 David Escudé Rodríguez, regidor del Districte i president del Consell de Barri 
 Nil López Palahí, conseller de barri 
 Emma Deusdat Lahoz, consellera del GMD BeC 
 Miquel Alonso Ferreras, conseller del GMD JxC 
 Joan C. Canela Casasampera, conseller del GMD ERC 
 Antonio González Torner, conseller del GMD PP 
 Josep Garcia Puga, gerent del Districte de Sant Martí 
 Carme Herrero, coordinadora territorial de la Dir. Serv. Persones i Territori 
 Joan Aldana, de la Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 

Entitats i equipaments 
 Assoc. de Veïnat de Sant Martí de Provençals 
 Coordinadora d’Entitats Vern 
 Vocalia de Gossos de l’AV Sant Martí Prov. 
 Centre d’Estudis Sant Martí de Provençals (CESMP) 
 Assoc. de Veïnat de Provençals de la Verneda 

Ordre del dia 
1. Renovació de la Vicepresidència i de la Comissió de Seguiment del Consell de Barri. 
2. Valoració de la Festa Major de la Verneda de Sant Martí. 
3. Informació sobre l’estat de l’Espai Familiar de Criança Pere Calafell, escola de Música i 

d'Arts Pere Calafell, Escola Bressol Municipal Pere Calafell, Espai Antonio Herrera i Sala 
d’Actes del Centre Cívic Sant Martí. 

4. Calendari del Pla d’Actuació del Districte. 
5. El futur del parc de Sant Martí. 
6. Temes pendents del darrer Consell de Barri. 
7. Torn obert de paraules. 

El Sr. David Escudé obre el Consell de Barri i presenta el Sr. Nil López, el nou conseller de 
barri de Sant Martí de Provençals, i el Sr. Josep Garcia Puga, gerent del Districte. 
El conseller de barri informa que, per qüestions horàries i de la participació sol·licitada, hi 
haurà una alteració en l’ordre del tractament dels diferents punts de l’ordre del dia. 

5. El futur del parc de Sant Martí 
El conseller de barri dóna la paraula a la Sra. María Buhigas, arquitecta en cap de 
l'Ajuntament de Barcelona, que informa que porta al càrrec des de l’1 de juliol d’enguany i 
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des d’aquell moment, com a punt de partida va transmetre i compartir amb l’alcalde les 
preocupacions en relació al parc de Sant Martí i al concurs del projecte d’urbanització del 
sector Prim. 
Respecte el parc de Sant Martí planteja que la Sagrera és un projecte que ens permet, a 
banda de l’estació d’alta velocitat, connectar (amb les cobertures i el parc lineal) l’espai de 
separació entre les vies del tren que està segregant el territori en banda nord i banda sud 
encara que tot i ser un parc lineal es manté la diferència de cota. Per tant, les seves 
preocupacions i responsabilitat són que es garanteixin els diferents nivells de transversalitat i 
continuïtat entre un territori i l’altre. 
Respecte a la urbanització de Prim manifesta que no li convenç l’actual proposta per no 
garantir l’oportunitat de contemplar els diferents nivells de continuïtat donades les 
característiques d’urbanització d’aquest territori (està format per diferents peces de diferents 
moments temporals). Vol assegurar-se que la peça Prim generi continuïtat cap a banda 
muntanya i amb la resta del territori així com introduir més espais d’ombra d’acord amb el 
context climàtic actual sense renunciar al confort d’aquests espais públics. 
Respecte als procediments i els concursos oberts, continuen segons que estava previst i la 
seva responsabilitat és garantir els procediments establerts i els calendaris fixats. 
Concreta que actualment s’està treballant en garantir les connectivitats del parc de Sant 
Martí tant pel trànsit rodat com pels vianants per què no es converteixi en un separador, i en 
garantir que el disseny de l’accés a la nova estació del parc de Sant Martí contempli la 
seguretat en l’entorn (ja que hi ha la sortida al parc). En breu, espera poder compartir més 
detalls per tal de mantenir el diàleg amb el veïnat. 
Pregunta. La Sra. Rossemary Urquizo Zanabria i la Sra. M. José Tarrida Solé, de la Vocalia 
Gossos de Sant Marti, pregunten en quina ubicació se situarà l’actual àrea d’esbarjo de 
gossos (AEG) mentre durin les obres i quina serà la durada d’aquest trasllat. 
El gerent respon que l’AEG (amb un cost final a prop d’un milió d’euros) s’ha tractat en 
diferents consells de barri. Informa que en la finalització de l’AEG l’Ajuntament no 
contemplava l’opció del seu trasllat. Ha estat una qüestió sobrevinguda en conèixer com 
seria l’accés a la nova estació des del parc. S’ha intentat salvaguardar aquesta obra pública 
feta. Tot fa preveure que es deixarà una petita zona d’esbarjo per a gossos i que es 
traslladarà l’AEG més a l’oest (a la zona Llobregat). Actualment s’hi està treballant i el gerent 
informa que no pot fer més concrecions respecte a la nova ubicació. Insisteix en el fet que 
s’intentarà minimitzar les molèsties que es puguin ocasionar en el trasllat. 
Pregunta. El Sr. Antoni Santos, de l’AV Sant Martí de Provençals, comparteix la idea de 
treballar les continuïtats amb el paper destacat dels equipaments municipals i de l’entorn i 
reivindica el lideratge del Districte de Sant Martí per a la intermediació del total de la 
informació. 
L’arquitecta en cap expressa que des de Serveis Generals es treballa per als 10 districtes de 
la ciutat. 
Pregunta. La Sra. Paula Urquizo pregunta si la zona ZUC està adaptada, i si no és així, si es 
contemplarà en un futur la necessitat de més espai pels gossos, la retirada dels cubs, posar-
hi més papereres... 
L’arquitecta en cap informa que el Pla Endreça té la capacitat de garantir el manteniment 
dels espais que ja hi ha, i de fet s’ha incrementat la dotació pressupostària. 
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Pregunta. La Sra. Arantxa Moran, del CESMP, pregunta quan es farà el retorn del Procés 
Participatiu sobre la zona del parc de Sant Martí-Estació AVE. 
L’arquitecta en cap respon que no té informació actualitzada, i que farà la consulta a l’òrgan 
competent. 
Pregunta. Un veí pregunta si és definitiu el nom de l’estació La Sagrera. 
L’arquitecta en cap rectifica i indica que el nom definitiu és Sant Martí-Sagrera. 
Pregunta. També demana que es detallin les mesures contemplades sobre la mobilitat i a 
l’accessibilitat de l’entorn i si es podrà compartir la informació 1uan es disposi de més detalls. 
L’arquitecta en cap respon que les mesures relatives a la mobilitat i a l’accessibilitat també 
s’estan contemplant en l’actual proposta. 
Pregunta. La Sra. Antònia, de l’AV Provençals de la Verneda, també pregunta si és definitiu 
el nom de l’estació La Sagrera. 
L’arquitecta en cap rectifica i indica que el nom definitiu és Sant Martí-Sagrera. 
Pregunta. També pregunta a l’arquitecta en cap si té a disposició les propostes treballades 
amb el veïnat en el Procés Participatiu sobre la zona del parc de Sant Martí-Estació AVE. 
L’arquitecta en cap respon que no té a disposició les propostes treballades, i que les 
demanarà a l’òrgan competent. 
Pregunta. També vol reflexionar amb l’òrgan competent sobre el mal estat actual del parc de 
Sant Martí. 
El gerent respon que en relació al manteniment del parc Sant Martí s’està treballant per què 
es mantingui el major possible dintre del Pla Endreça mentre es mantenen les obres. 
Pregunta. La Sra. Sònia, del CESMP, recorda que el nom que es va acordar va ser Sant 
Martí-Sagrera. 
L’arquitecta en cap rectifica i indica que el nom definitiu és Sant Martí-Sagrera. 
Pregunta. També destaca que cal protegir els voltants i els edificis històrics del barri que es 
troben en aquest entorn. 
El gerent respon que s’està treballant per què es mantingui el major possible aquesta part 
històrica del barri. 

7. Torn obert de paraules 
El conseller de barri dóna pas al torn obert de paraules. Atès que l’única persona que havia 
demanat una intervenció telemàtica no està a la sala virtual i les paraules demanades tenen 
relació amb el punt 3, es passa a aquest punt i a continuació seguirà el punt 2. 

3. Informació sobre l’estat de l’Espai Familiar de Criança Pere Calafell, escola de 
Música i d'Arts Pere Calafell, escola bressol municipal Pere Calafell, Espai Antonio 
Herrera i Sala d’Actes del Centre Cívic Sant Martí  
El conseller de barri dona pas al gerent, que excusa la presència del Sr. Sergi Salvador, cap 
de Departament de Serveis Tècnics de l’Institut Municipal d'Educació de Barcelona, per 
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problemes amb la connexió telemàtica, i que per aquest motiu farà ell mateix la presentació 
de l’apartat escola bressol municipal Pere Calafell. 
El gerent indica que, tal i com es va informar en el darrer Consell del Districte, el 8 de gener 
del 2024 es farà el trasllat definitiu de l’escola bressol. És una escola bressol nova amb 
capacitat per a 104 infants amb una despesa aproximada de 4,5 milions d’euros. 
Per altra banda, l’espai familiar de criança Pere Calafell és un servei pensat per acollir 
conjuntament els infants amb les seves persones cuidadores principals per tal d’afavorir un 
espai d’ajuda mútua entre les mares i els pares. Té una capacitat de 60 places i es preveu la 
seva inauguració el curs vinent (al setembre del 2024). 
El gerent informa que el 20 de desembre d’enguany es farà un passacarrers des de l’antiga 
ubicació de l’escola bressol al centre cívic Sant Martí fins a la nova ubicació a la Pere Calafell, 
i expressa que aquest mateix dia l’Institut Municipal d’Educació de Barcelona (IMEB) convida 
a participar a tothom que vulgui conèixer les noves instal·lacions. 
Respecte a l’escola de música i arts de Sant Martí, el gerent informa que el projecte executiu 
està finalitzat i que un cop s’aprovin els pressupostos es podrà informar del calendari 
d’execució. El pressupost assignat està als voltants dels 4-5 milions d’euros. 
Pregunta. La Sra. Montserrat Mestre Bargalló, de la Plataforma afectats Pere Calafell, 
manifesta que des de la darrera reunió amb l’IMEB es van quedar sense interlocució amb el 
Districte i demana una interlocució permanent amb l’ajuntament per aquest equipament 
preveient futures consultes del veïnat per situacions sorgides de la compartició d’espais amb 
l’equipament. També pregunta en relació al carreró interior, que fins ara estava tancat i ara 
serà obert, quins seran els horaris i el pla d’usos previst per l’equipament, quin servei de 
neteja està previst i qui es fa càrrec de les afectacions sorgides, a la banda que no és 
equipament, arrel de les obres. També pregunta en relació a la porta d’accés, que ha estat 
malmesa per les obres, demana que el veïnat vol intervenir i participar en la decisió final de 
la col·locació de la porta. També pregunta quan i com seran les cobertes verdes planejades. 
I també demana informació més detallada en relació a la il·luminació prevista pel carrer. 
El gerent informa que el Sr. Salvador confirma que s’han posat en contacte amb la Sra. 
Mestre i que està pendent que aquesta li traspassi aquestes consultes per tal de donar 
resposta. Estableix dues interlocucions, amb el Sr. Salvador tot el relatiu a les obres a la Pere 
Calafell i una altra amb el propi Districte o la direcció de l’escola qui farà la interlocució per a 
les altres qüestions. 
Pregunta. La Sra. Arantxa Moran, en representació del CESMP, demana quan tornaran de 
nou a l’equipament i al barri les escultures i els plafons ceràmics que formaven part de la 
Pere Calafell. 
El gerent informa que l’escultura està resguardada per La Caixa i que està a l’espera del 
moment adient per tal de tornar-la a l’equipament i al barri. Els plafons ceràmics es van 
prestar al museu de Breda i també tornaran quan sigui el moment idoni. 
Pregunta. La Sra. Moran demana sobre el mural pictòric a l’entrada, que també s’ha 
preservat, i vol saber en quina situació està ja que últimament està tapat i desconeixen si 
d’alguna manera l’han pogut afectar les diferents obres. 
El gerent informa que el Sr. Salvador confirma que el mural pictòric està ben preservat. 
Pregunta. La Sra. Moran demana respecte a l’escola de música i arts, i vol saber a quines 
arts es refereixen. 
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El gerent informa que el nom de l’escola de música i arts és perquè l’Ajuntament de 
Barcelona està plantejant una nova fase d’escoles en què s’incorporarà la dansa i el teatre. 
Pregunta. Una veïna també vol informació sobre a quines arts es refereixen a l’escola de 
música i arts, si el projecte d’aquest equipament és el presentat per la Sra. Isa Moren i si el 
trasllat del CESMP al Centre Cívic Sant Martí podrà garantir les necessitats específiques de 
l’arxiu documental. També vol indicar que a la Pere Calafell hi ha una mini rampa i que si és 
pel trasllat de mercaderies és correcte, i informa que segons normativa caldria ser una mica 
més ampla. També fa una reflexió sobre les diferents formes d’establir acords amb el 
districte i d’haver patit coaccions i de la inseguretat que estan patint amb la desaparició de 
documents de l’arxiu a la seu del CESMP. 
El regidor expressa que el millor espai que garanteix les condicions òptimes per a un arxiu 
documental és la biblioteca. Per als problemes de seguretat de l’arxiu documental de l’arxiu a 
la seu del CESMP, ofereix, com a regidor d’Esports, la possibilitat de traslladar-lo a l’espai de 
l’arxiu olímpic. També manifesta que anem pel bon camí encara i que per evitar malentesos 
s’aixecarà acta en les futures reunions. Expressa que si ha patit coaccions cal anar fer la 
denúncia on correspongui i sinó anar amb cura amb les paraules que s’utilitzen. 
El gerent informa que el nom de l’escola de música i arts no és per la Sra. Isa Moren sinó 
perquè l’Ajuntament de Barcelona està plantejant una nova fase d’escoles en què 
s’incorporarà la dansa i el teatre. 
Pregunta. La Sra. Moran pregunta a la resposta del regidor si aquest arxiu olímpic es refereix 
al Museu Olímpic. 
El regidor respon que no és el Museu Olímpic i considera que la millor opció es que es quedin 
a la biblioteca, tot  que manté l’oferiment de l’arxiu olímpic ubicat a l’Anella Olímpica. 
Respecte a l’espai Antonio Herrera que utilitza actualment el Centre d’Estudis Sant Martí de 
Provençals (CESMP) a la biblioteca Gabriel Garcia Márquez, el gerent llegeix la nota de 
premsa que es va fer arribar als mitjans de comunicació al respecte. Comunica que es 
traslladarà properament a les instal·lacions del Centre Cívic Sant Martí per la necessitat de 
disposar de nous espais a la biblioteca davant l’alta demanda de persones usuàries que rep 
actualment. La biblioteca està assolint més de 40.000 persones al mes i supera els 1.800 
cada dia. A hores d’ara té el mateix volum que la biblioteca Jaume Fuster de la plaça 
Lesseps. S’està treballant per què la biblioteca acabi obrint, el més aviat possible, els 
diumenges. En tot cas, l’arxiu documental del Centre d’Estudis es mantindrà a la biblioteca i 
l’entitat podrà disposar de l’auditori de la sala d’actes de la biblioteca per celebrar les 
activitats que consideri. El 10 de novembre d’enguany, el districte Sant Martí i el Consorci de 
Biblioteques van comunicar a l’entitat que l’1 de desembre es procediria a obrir l’espai 
Antonio Herrera com una sala de silenci a la biblioteca però atenent que l’entitat al·lega que 
no ha estat informada per escrit, aquest trasllat no es durà a terme fins que estigui del tot 
definit l’espai que ocuparà al Centre Cívic Sant Martí. S’espera que en les properes setmanes 
es pugui facilitar tot el necessari per tal que la biblioteca pugui donar acollida a l’allau de 
visitants i que el Centre d’Estudis continuï el seu treball de recuperació i difusió de la història 
dels barris del districte. 
Pregunta. La Sra. Moran, en representació del CESMP, en relació a l’Espai Antoni Herrera i la 
necessitat de més espai per la Biblioteca manifesta que és un equipament de 4.000 m2 i 
qüestiona que els 90 metres de l’Espai Antoni Herrera resolguin aquesta necessitat, i si fos 
així manifesta no haver cap impediment per dur a terme la cessió de l’espai per a usos 
concrets. Volen una sala al Centre Cívic Sant Martí de les mateixes característiques de la que 
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disposen a la biblioteca i expressa que en aquest procés no han estat consultats i demana 
una reunió amb el districte per tal d’arribar a acords. 
El regidor expressa sentir-se satisfet per les informacions relatives a la Biblioteca Gabriel 
Garcia Márquez i l’impacte al barri. Manifesta que el millor que li pot passar a un equipament 
és el sobre ús, i el pitjor que pot passar és que sobrin espais. Expressa que hem d’estar 
contents en tenir un equipament amb tantes demandes d’espai. També expressa que el 
millor espai que garanteix les condicions òptimes per a un arxiu documental és la mateixa 
biblioteca. El regidor manifesta que anirem treballant conjuntament encara que per què no hi 
hagi malentesos en prendrà acta en les futures reunions. 
La Sra. Moran informa en resposta al regidor que amb data 27 de juliol es va mantenir una 
reunió amb el gerent del Districte i el CESMP on varen ser informats de paraula que al 
setembre es faria la cessió oficial de l’Espai Antoni Herrera al CESMP, i al novembre ens 
informa que hem de marxar. 
Respecte a la sala d’actes del Centre Cívic Sant Martí el gerent informa que el tema ha estat 
tractat en diferents reunions i que al final es van arribar a acords comuns. En l’actualitat, la 
sala d’actes està transformada significativament respecte a la seva definició d’ara fa un any, 
encara que manquen unes qüestions a plantejar. Primerament es va fer l’obra, després es va 
comprar el material necessari (cadires, taules plegables, entarimat...). Aquesta setmana s’ha 
instal·lat la porta d’accés a la sala d’actes, i a hores d’ara manca la compra del material 
audiovisual: un projector, una pantalla i una taula de so amb microfonia. El contracte ja té 
empresa adjudicatària, i el subministrament es preveu el gener del 2024. 
El gerent informa que amb el nou pressupost per al 2024 el govern, i més concretament el 
regidor, es va comprometre que es durien a terme les actuacions d’ampliació de la sala, que 
es retirarà la separació de pladur, que es continuarà el parquet a tota la sala, que es posaran 
cortines motoritzades, a recuperar els llums per il·luminar altres zones del Centre Cívic i que 
es recuperarà tot el que sigui possible, ajustat al pressupost destinat. 
Pregunta. El Sr. Roger Torrell, de la Coordinadora d’Entitats Vern, agraeix les informacions 
rebudes donat no en disposaven des de fa un any, i el compromís del Districte de mantenir 
la sala d’actes. Pregunta pel calendari que es preveu per tenir la sala d’actes finalitzada, i 
informa que des de la Coordinadora d’Entitats han creat una comissió dedicada al treball 
amb les entitats de quins han de ser els usos i el projecte del Centre Cívic Sant Martí per tal 
de fer arribar les propostes sorgides al districte i/o al consell de l’equipament. Aquesta 
comissió va sorgir arrel del anunci del canvi de la sala d’actes i el seu objectiu és el consens 
considerant que és l’espai on s’han de discutir els temes relatius a l’equipament. 
El gerent informa que per a concretar un calendari més detallat per a la retirada del pladur 
s’ha d’esperar a l’aprovació de pressupostos pel 2024. Un cop aprovats, es podrà traspassar 
aquesta informació. 
El regidor expressa que va haver un compromís del districte i aquest serà ferm fins el final i 
que es treballarà en aquesta línia. 

2. Valoració de la Festa Major de la Verneda de Sant Martí. 
El regidor vol agrair i felicitar la feina feta i l’organització de la Festa Major fent menció 
espacial al cartell de la Festa Major. Tot seguit, el conseller de barri dóna la paraula al Sr. 
Torrell per a l’exposició d’aquest punt de l’ordre del dia. 
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El Sr. Roger Torrell informa que la Festa Major va ser del 3 al 13 de novembre i es van 
organitzar unes 80 activitats. Hi han participat unes 800 persones voluntàries per a 
l’organització del conjunt d’activitats així com 90 entitats dels barris de Sant Martí de 
Provençals i de la Verneda. Les novetats d’enguany han estat l’homenatge a Ibáñez, el 
cartell que ha tingut molt d’èxit, i la incorporació de noves entitats en l’organització de la 
Festa Major. Per finalitzar vol fer un agraïment extensiu a totes les persones que han 
col·laborat per a l’organització de la Festa Major i demana disculpes al veïnat per alguna 
possible molèstia tot i que considera que cal reivindicar l’espai públic com a marc de 
referència on passen coses i la gent interacciona. 
Pregunta. Una veïna demana al gerent que els punts liles del Districte a la carpa on 
s’ubiquen sigui de color lila en comptes de les actuals carpes blanques ja que a les persones 
amb baixa visió els hi facilitaria la seva ubicació a l’espai. També agraeix que aquest any la 
revista on surt la programació d’activitats hagi estat més accessible arrel del treball conjunt 
de la comissió d’accessibilitat de la Coordinadora d’Entitats Vern, de la qual és membre. 
El gerent respon que pren nota del suggeriment respecte al canvi de color de les carpes i es 
veurà de fer-ho possible. 
El gerent en resposta a l’exposició del Sr. Roger Torrell vol destacar que en aquest últims 
anys la Festa Major de la Verneda de Sant Martí ha agafat més magnitud i que pot mirar-se 
cara a cara amb d’altres Festes Majors del districte i de la ciutat posant en valor la feina feta 
per la Coordinadora d’Entitats Vern. Concreta que a mida que ha anat creixent la Festa Major 
també s’ha vist incrementada la dotació pressupostària amb el suport del Districte. 

4. Calendari del Pla d’Actuació del Districte 
El conseller de barri dóna la paraula al gerent del Districte, per a l’exposició d’aquest punt de 
l’ordre del dia, que informa que el primer document del Pla d’Actuació del Districte (PAD) 
serà als voltants de gener i primera setmana de febrer del 2024. Al març es finalitzarà el 
procediment participatiu i l’aprovació final serà al maig. 
Pregunta. Una veïna demana que tota la documentació que es publiqui en relació al PAD 
sigui amb un llenguatge més aclaridor i de lectura fàcil. 
El gerent pren nota. 

1. Renovació de la Vicepresidència i de la Comissió de Seguiment del Consell de 
Barri 
El conseller del barri presenta el procediment d’elecció i la guia per a la presentació de 
candidatures a la Comissió de Seguiment, òrgan que es reuneix abans de la celebració del 
Consell de Barri per acordar l’ordre del dia, i a la Vicepresidència del Consell de Barri. Explica 
el procediment i les funcions seguint la presentació (vegeu l’annex 1), i destaca que la 
vicepresidència l’hauria d’ocupar algú que sigui actiu en el teixit associatiu del barri. En el cas 
que hi hagi més d’una candidatura es farà una votació al proper Consell de Barri. 
Pregunta. Una veïna vol conèixer la diferència entre la presidència i la vicepresidència del 
consell de barri. 
El conseller de barri informa que la presidència l’exerceix el regidor del districte o el conseller 
en qui delegui, habitualment en el conseller de barri. I respecte a les funcions de la 
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vicepresidència, entre d’altres està el fet de proposar la convocatòria del Consell de Barri o 
de la Comissió de Seguiment. 
Pregunta. Una veïna pregunta on està disponible tota aquesta informació. 
El conseller de barri respon que està disponible a la plataforma Decidim.Barcelona 

6. Temes pendents del darrer Consell de Barri 
El conseller de barri explica que ara es tractaran temes que havien quedat pendents de 
resposta en el darrer Consell de Barri i dóna la paraula al gerent del districte. 
a) la Sra. Moran pregunta si els ha arribat els punts que la Maria i ella van elaborar per tenir 
en compte en la sessió de retorn de l’AVE en tota la zona del nucli antic, com ara les 
pintades a la paret, la il·luminació... 
El gerent respon que no els ha arribat aquesta documentació. 
b) una veïna manifesta que s’ha retirat un contenidor als voltants de Can Planes i demana 
que el tornin a reposar. 
El gerent informa que aquest contenidor s’ha retirat i s’ha tornat a posar i que a hores d’ara 
desconeix en quina situació està. Tanmateix informa que el servei de neteja no contempla 
aquest contenidor com a propi sinó que és un contenidor de l’equipament de Can Planes. 
El conseller de barri dóna la paraula a la Sra. Ana Mourelo Martín que havia demanat fer una 
pregunta telemàtica al torn obert de paraules i donat que hi ha problemes amb la connexió, 
el gerent confirma que ens posarem en contacte directament amb ella. 
El conseller de barri dóna per finalitzat el Consell a les 19.40 h. 

Vanessa Garcia 
Secretaria del Consell de Barri de Sant Martí de Provençals 
Barcelona, 22 de gener de 2024 
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Annex 1 
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